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Nr AO.0002.00012.2021 

 

 

P R O T O K Ó Ł  nr  XLVII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 23 listopada 2021 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:39 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Nieobecny radny Jacek Tylman.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz wszystkich, którzy 

oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie quorum. 14 radnych 

potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, iż w sesji bierze udział 

wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, na wniosek Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew 

wniósł o dodanie do porządku obrad dwóch projektów uchwał, tj. pod literą l) w sprawie przyjęcia 

projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy i miasta Kleczew 

i przekazania go do zaopiniowania organowi regulującemu; m) zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy. 

Wyniki głosowania wraz z proponowanymi zmianami: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV i XLVI sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  
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7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2022”; 

b) w sprawie nadania Statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Kleczewie; 

c) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kleczew na 

lata 2021–2027; 

d) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę obliczania podatku 

rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 2022; 

e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

podatkowy 2022; 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębach 

Kleczew, Adamowo, Alinowo, Budzisław Górny, Budzisław Kościelny, Jabłonka, Janowo, 

Kalinowiec, Kamionka, Przytuki, Roztoka, Słaboludz, Sławoszewek, Tręby, Wola 

Spławiecka, Zberzyn na obszarze gminy i miasta Kleczew; 

g) w sprawie przystąpienia do uchylenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie miasta Kleczew na obszarze gminy 

Kleczew w granicach działek nr 1865 i 458/2, stanowiących tereny zamknięte; 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych; 

i) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew; 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2021 r.; 

k) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na 

lata 2021-2026; 

l) w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy i miasta Kleczew i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulującemu; 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych gminy. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad 3. Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z XLV i XLVI 

sesji były do wglądu w biurze rady i zaproponował ich przyjęcie bez odczytywania.  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołów z XLV i XLVI sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (A. Pawlaczyk) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 
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Ad 4. Informacja o pracy burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 12 października 2021 r. do 12 listopada 2021 r. przedstawił 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja stanowi załącznik  

do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji w zakresie 

inwestycji nt. rozbudowy i modernizacji monitoringu wizyjnego miasta Kleczewa, prosił  

o przedstawienie bardziej szczegółowej informacji. 

Burmistrz Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że będą zamontowane 33 nowe kamery o wysokiej 

rozdzielczości. Nowy monitoring zostanie zainstalowany na wylotach z miasta, na terenie miasta oraz 

gminy, co ułatwi pracę policji oraz pozwoli wykryć sprawców kradzieży lub dewastacji.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

Radny Andrzej Pawlaczyk zapytał, czy prace związane z przebudową drogi powiatowej Przytuki - 

Danków zostały zakończone oraz czy powyższa droga spełnia wymogi bezpieczeństwa. Następnie, 

zaproponował, by komisja merytoryczna, tj. Komisja Porządku Publicznego zapoznała się  

z powyższym tematem oraz udała się na wizję lokalną.  

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak wyjaśniła, że zgodnie z informacją od pracownika Zarządu 

Dróg Powiatowych w Koninie, wystąpiła nieprzewidziana wcześniej konieczność przebudowy 

przepustu pod drogą. W związku z czym, koniecznym było, aby wykonawca robót związanych 

z przebudową drogi powiatowej zszedł z placu budowy, w celu umożliwienia działań związanych  

z przebudową przepustu. W chwili obecnej, na drodze powiatowej Przytuki-Danków zostały 

sfrezowane boki, natomiast po wznowieniu prac przez wykonawcę robót drogowych, zostanie wylany 

asfalt i uzupełnione pobocza. 

Radna Halina Maciejewska złożyła dwa wnioski: o naprawę lampy solarnej przy przystanku 

autobusowym w miejscowości Wielkopole oraz o postawienie znaku – zakaz wjazdu dojazdów o masie 

przekraczającej 10 ton do miejscowości Stogi od strony Biskupia oraz Izabelina z informacją, że zakaz 

nie dotyczy mieszkańców.  

Radna Powiatu Konińskiego Elżbieta Raźna odpowiedziała, że zgłoszone wnioski zostaną przekazane 

do Zarządu Dróg Powiatowych w Koninie.   

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Ad 7a) Inspektor ds. promocji i rozwoju gminy Magdalena Strajch przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
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24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/382/2021 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Kleczew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na rok 2022”: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

Ad 7b) Sekretarz gminy Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

nadania Statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Kleczewie. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/383/2021 w sprawie nadania Statutu Miejsko-Gminnemu 

Ośrodkowi Kultury w Kleczewie: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

Ad 7c) Kierownik MGOPS w Kleczewie Elżbieta Pasterska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kleczew  

na lata 2021–2027. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/384/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Kleczew na lata 2021–2027: 
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ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

Ad 7d) Inspektor ds. podatków i opłat Małgorzata Manuszak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę obliczania podatku rolnego 

na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 2022. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/385/2021 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

przyjmowanej za podstawę obliczania podatku rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 

2022: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

 

Ad 7e) Podinspektor ds. podatków i opłat Monika Popiołek przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

podatkowy 2022. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/386/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na rok podatkowy 2022: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 
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Ad 7f) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębach Kleczew, Adamowo, Alinowo, 

Budzisław Górny, Budzisław Kościelny, Jabłonka, Janowo, Kalinowiec, Kamionka, Przytuki, Roztoka, 

Słaboludz, Sławoszewek, Tręby, Wola Spławiecka, Zberzyn na obszarze gminy i miasta Kleczew. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/387/2021 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów 

położonych w obrębach Kleczew, Adamowo, Alinowo, Budzisław Górny, Budzisław Kościelny, 

Jabłonka, Janowo, Kalinowiec, Kamionka, Przytuki, Roztoka, Słaboludz, Sławoszewek, Tręby, Wola 

Spławiecka, Zberzyn na obszarze gminy i miasta Kleczew: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

Ad 7g) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do uchylenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębie miasta Kleczew na obszarze gminy Kleczew w granicach działek nr 1865 

i 458/2, stanowiących tereny zamknięte. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/388/2021 w sprawie przystąpienia do uchylenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie miasta Kleczew na 

obszarze gminy Kleczew w granicach działek nr 1865 i 458/2, stanowiących tereny zamknięte: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 
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Ad 7h) Sekretarz Gminy Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/389/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia diet dla 

radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

 

Ad 7i) Sekretarz Gminy Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/390/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

Ad 7j) Zastępca skarbnika Izabela Dobra przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2021 r. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła  

o wprowadzenie autopoprawek w następującym zakresie: zwiększa się plan wydatków w rozdziale 

75022 – Rady Gmin z przeznaczeniem na zwiększenie środków na wypłatę diet dla radnych – kwota 

80.000,00 zł; zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 75095 – pozostała działalność o kwotę  

80.000,00 zł; zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 75412 – Ochotnicze Straże Pożarne § 2820,  

a zwiększa się w § 4300 o kwotę 6.500,00 zł z przeznaczeniem na przeszkolenie strażaków OSP  

w zakresie pierwszej pomocy; zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 92109 Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego środki na dotację dla MGOK w Kleczewie o kwotę 8.000,00 zł.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Marek Łuczak poinformował, że na 

posiedzeniu komisji w dniu 22 listopada br., komisja jednogłośnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/391/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy 

Kleczew na 2021 r.:  

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

Ad 7k) Zastępca skarbnika Izabela Dobra przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2021-2026. Powyższe 

objaśnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła  

o wprowadzenie autopoprawki w następującym zakresie: w zadaniu Dostawa oleju opałowego do 

szkół z terenu Gminy Kleczew w roku 2022 zwiększa się wartość nakładów z kwoty 437.000,00 zł do 

kwoty 753.000,00 zł. Limit wydatków 2021 – 0 zł; limit wydatków 2022 – 753.000,00 zł. Zmiana związana 

jest ze wzrostem cen oleju.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania wraz ze zgłoszoną autopoprawką.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/392/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2021-2026: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

 

Ad 7l) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

gminy i miasta Kleczew i przekazania go do zaopiniowania organowi regulującemu. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/393/2021 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy i miasta Kleczew i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulującemu: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

 

Ad 7m) Sekretarz Gminy Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych gminy. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie powyższego 

projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr XLVII/394/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia diet dla 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman) 

 

Ad 8. Wolne wnioski.  

1)Radny Marek Łuczak zapytał o poziom zaszczepienia w gminie. 

Sekretarz Gminy Jarosław Bąk odpowiedział, że aktualny procent zaszczepionych wynosi 54%, tj. 5357 

osób.   

2)Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski w związku z obchodzonym w dniu 21 listopada 

Dniem Pracownika Socjalnego, złożył wszystkim pracownikom Pomocy Społecznej najlepsze życzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z radnymi dołączyli do życzeń.  

3)Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela wniósł o ustalenie właściciela drogi na odcinku 

Miłaczew - Nieborzyn.  

4)Radna Ewa Szacowna ponowiła wniosek dot. wprowadzenia do budżetu na 2022 rok zadania  

pn. Budowa ulicy Jubileuszowej w Kleczewie.  
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Burmistrz Mariusz Musiałowski odpowiedział, że powyższa droga została naprawiona z frezu 

asfaltowego oraz z informacji jakie posiada naprawa podniosła komfort użytkowników korzystających 

z tej drogi.  

5)Radny Andrzej Pawlaczyk w imieniu Klubu Radnych Samorządni`2018 odczytał wniosek  

dot. przedstawienia informacji w sprawie podjętych działań związanych z budową ulicy, chodnika  

i odwodnienia na ulicy Piaski w Kleczewie w okresie od 1 grudnia 2018 r. do 23 listopada 2021 r.   

Burmistrz Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że w roku kolejnym planuje się przystąpić do rozwiązania 

problemu polegającego na odprowadzeniu wód. Jeżeli problem zostanie rozwiązany, kolejnym etapem 

będzie budowa drogi.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej  

w Kleczewie.  

 

                                                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                                                Maciej Trzewiczyński 

 

Protokolant: 

M. Gołębiowska  

 


